
REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 08.06.2023 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 16.30-19.00 

EMNE: Ordinært møde SAGSNR.: 15/3080 

DELTAGERE: 

Tina Hovmand, Line Pelby, Susanne Nistrup, Nicolai Zimling 

Fich, Therese Hasberg Avril, Frederik Weltzer, Lene Høyer, 

Gitte Andersen, Jan Bakmand.  

 

AFBUD: Dorthe Hecht, Nadja Stæhr Fischer, Karina Dybro  

MØDENR.: 9 – skoleåret 22-23  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 

 

2. Bemærkninger og godkendelse af referat 

Godkendelse af referat af ordinært møde i april godkendt. 

 

3. Meddelelser  

Formand: Intet nyt. 

Skolebestyrelsens medlem af Kommunalbestyrelsen. Afbud pga. arbejdspres med budgetter.  

Skoleleder: Brev om omstrukturering sendt ud på AULA. Brev sendes ud enkeltvis d.d. 

Næste SB-møde holdes på Multicentret.  

Succes med skolefodboldholdet. Vi fortsætter næste skoleår. 

Trivselsundersøgelsen. Flere ting kan påvirke en trivselsmåling. Fx har vi stor tilgang - 30 

procent nye børn, der i mange tilfælde er i mistrivsel, når de starter på Tårnbygårdsskolen. Vi 

har generelt stor udskiftning af elever. Trivselsmålingen fortæller ikke, hvordan det ser ud for 

det enkelte barn.  

Vi bruger spørgsmålene fra Trivselsmålingen til elevsamtaler op til statusmøderne. 

Reduceret skema: Lægeerklæring efter første periode med reduceret skema (3 mdr.). 

 

4. Tårnbygårdsskolen – organisering af skoleår 23-24 og frem – fagfordeling 23-24 

Der har tidligere være talt om en ny organisering af Tårnbygårdsskolens udskoling. 

Det er håbet om mere ro i udskolingen, så en årgang slutter sammen.  

Det er første år med denne proces, og vi lærer af erfaringen.  

Der er lavet teamdannelse. 

 

5. Forældre-café 

Der blev gennemført forældrecafé i april. 

Flot fremmøde.   

Næste forældrecafe bliver d. 14.maj med Pernille Fys.  

SB efterlyser en årskalender med overblik. 

 

6. Sommerfest 

Planlægning af årets sommerfest, fast punk frem til festen i juli. 

 

Planlægning. 
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Ser ud til stort fremmøde. Pt 110 tilmeldte via AULA. Grupperne kommer til at sidde klassevis. 

 

7. Evaluering af forældreoplevelsen af statussamtaler 

Skolebestyrelsen har ønsket at gennemføre en undersøgelse af, hvordan forældreoplevelsen 

var af årets statussamtaler. 

 

Data gennemgås og drøftes. Det må desværre konkluderes, at der er ganske få respondenter. 

Positive besvarelser, men ikke ret mange besvarelser.  

 

Bilag: Dataudtræk 

 

8. Medlemskab: Skole og forældre 

Formand er blevet kontaktet af SOF, som tilbyder medlemsskab. 

 

Drøftelse af tilbud. SB takker nej til tilbuddet. 

 

Bilag: Se mail fra formand. 

Forældrerådgivningen er en mulighed om vi er medlem eller ej. Formanden deler viden om det 

på Facebook.  

 

Suppleringsvalg på den anden side af sommerferien. I starten af foråret 2024 skal vi have 

fundet kommende formand. 

Suppleanter må i flg. styrelsesvedtægt ikke deltage i SB-møderne. SB ønsker det rettet til 

møderet, men ikke stemmeret. Formanden tager det på Fro-mødet. 

SB-forældre med på forældremøder. Husk at sende datoer for forældremøder til 

skolebestyrelsen.  

 

9. Skolebestyrelsens indsatsområde: Skoleåret 23-24 

På sidste bestyrelsesmøde blev det aftalt, at skolebestyrelsen skulle have et nyt indsatsområde 

for skoleåret 23-24. 

 

Beslutning om indsatsområde for kommende skoleår. 

 

Fællesskaber og tilhørsforhold fx med traditioner uden det går ud over trygheden i 

grupperne. Fx store elever med små elever = fællesskab og ansvar. Det store fællesskab 

(skolen) og lille fællesskab (klassen).  

Venskabsklasser. 

Elevrådet kan spille en rolle i drøftelse af venskabsklasser.  

 

Drøftelse om toiletforhold: Der er renovering af toiletter i klubben i uge 26. Vi har haft en 

toiletgruppe. Der er talt om musik på toiletterne. 

 

10. Skolefoto 

Skolebestyrelsen kan tage stilling til, hvorvidt man har været tilfredse med årets leverandør af 

skolefoto. 

 

Ved sidste møde blev det besluttet, at det skulle undersøges, hvilket firma Pilegårdsskolen 

anvender. Opfølgning på punktet. 

 

Vi fastholder nuværende leverandør. 
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11. Evt. 

Tak til Line Pelby for mange års indsats i skolebestyrelsen.  

 

 


